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Höstmötet 2021-01-26

Datum: 17:44 2021-01-26

Mötesnummer: Höstmöte 2020/2021

Plats: Videokonference

Kallelse: se bilaga

Närvarande
Felix Hulthén Anton Lööf David Johansson Alice Nilsson
Darko Petrov Erik Almbratt Erik Tj Joel Bjurström
Johan Karlsson Måns J Richard F Simon Björklund
Simon S Simon Andersson Vase Petrov

Mötets öppnande
Mötet öppnas klockan 17:44 av Anton Lööf.

Val av justeringsmän och tillika rösträknare
Simon Björklund och Johan Karlsson nominerade sig till justeringsmän tillika 
rösträknare.

[Beslut]

Mötet beslutar

att välja in Simon Björklund och Johan Karlsson som justeringsmän tillika rösträknare.

Mötets stadgeenliga utlysande/mötets beslutsmässighet
Mötet  utlystes  på  både  mail-listan  ETA-announce,  kommunikationskanalen
Slack  samt  utlyst  på  föreningens  skrubbsdörr  mer  än  två  veckor  innan
sammanträdet. Det är tillräckligt många medlemmar närvarande för att göra
mötet beslutsmässigt.
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[Beslut]

Mötet beslutar

att mötet är stadgaenligt utlyst och beslutsmässigt.

Närvarorätt och yttranderätt för gästande
Punkten behandlades ej då mötet ej var gästat av främmande.

Val av mötesordförande och mötessekreterare
Sittande, Anton Lööf och Felix Hulthén, nominerades till mötesordförande 
respektive mötessekreterare.

[Beslut]

Mötet beslutar

att välja Anton Lööf till mötesordförande,

att välja Felix Hulthen till mötessekreterare.

Fastställande av dagordning
Dagordningen framfördes till mötet.

Föregående mötesprotokoll och uppföljning
Mötesordförande konstaterar att två av nio motioner från det tidigare mötet
gick igenom. Av dessa blir uppföljningen att båda motioner som godkänndes
har uppfyllts.

[Beslut]

Mötet beslutar

att godkänna det föregående mötesprotokollet.

Föredrag av balans- och resultaträkning
Kassör för styrelsen år 2020/2021 tar ordet och redovisar den just avsludate
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årliga auktionen, som drog in en netto summa på 114tkr, trotts den rådande
pandemin  och  bytet  till  att  genomföra  auktionen  på  nätauktionsplatformen
Tradera. Gällande budget konstaterar kassör att den är snarlik det tidigare året.

Verksamhetsberättelser
Mötet fick ta del av föregående års styrelses verksamhetsberättelse, som presenterades av den 
dåvarande ordförande Alice Nilsson.

[Beslut]

Mötet beslutar

att godkänna verksamhetsberättelsen från styret år 2019/2020.

Revisionsberättelser
Johan Karlsson meddelar att en revisionsberättelse kommer först komma till 
efter pandimin.

Ansvarsfriheter
Eftersom  mötet  en  fått  del  av  både  verksamhets-  och  revisionsberättelse
föreslår mötesordförande en bordläggning av ansvarsfriheter.

[Beslut]

Mötet beslutar

att godkänna verksamhetsberättelsen från styret år 2018/2019.

att godkänna verksamhetsberättelsen från styret år 2019/2020.

Aktuell ekonomisk rapport
Ej behandlad punkt.

Valberedning
Simon Björklund och Anton Lööf nominerar sig själva till valberedningen av 
styrelsen 2021/2022.

[Beslut]
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Mötet beslutar

att välja Simon Björklund och Anton Lööf till valberedning 2021/2022.

Propositioner
Det finns inga inlämnade propositioner att behandla.

Motioner
Mötet har fått in 2 motioner, som läses direkt av motionären själv.

• Motionen Inköp bord till datorhörnan berör att deligera ett inköp av nytt bord 
till ett nyckeljobb.

• Motionen Inköp ny inkjet skrivare berör inköp av en ny inkjet skrivare för att 
skriva ut etsningsmasker på OH-papper.

Johan Karlsson vill yrka att motionen Inköp bord till datorhörnan skall ändras till att
det  skall  deligeras  till  styrelsen  istället  för  att  det  skall  vara  ett
nyckeljobbsförslag. Motionären David Johansson är inte för detta. Joel Bjurström
och Simon Björklund är med på ändringen, men Simon Björklund lägger till att
det inte finns många som är intresserade av nyckeljobb. Motionären invänder
dock att våra nuvarande jobb är för flummiga, t.ex. Som att fixa CAN-nätverket.
Joel Bjurström instämmer att detta är ett bra och tydligt nyckeljobb.
Johan Karlsson tar där med tillbaka sitt ändringsyrkande.

[Beslut]

Mötet beslutar

att godkänna motionen "Inköp bord till datorhörnan".

David Johansson tar upp nästa motion,  Inköp ny inkjet skrivare. Han listar upp för
och nackdelar  med denna typ av skrivare.  Den förslagna skrivaren har fler
funktioner än vad han vill  ha, men det är så det är med billigare moderna
skrivare. Han har ett förslag till en skrivare, men har ingen erfarenhet av dess
faktiska prestanda. Joel Bjurgård frågar varför inte välja laser skrivare istället,
varpåmotionären svarar med att han sett sämre prestanda än med en InkJet.
Joel Bjurgård frågar om protentiella klassiska problem som ränder, torkad bläck
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mm. Motionären har sett bra omdömmen om att det är hög kvalitet på den
skrivarmodell som föreslårs i motionen. Johan Karlsson lägger till att han haft
dessa problem på sin skrivare. Simon Björklund säger att det verkar vara bättre
precision. Joel Bjurgård säger sig vara nöjd så länge som mötet beslutar att då
behåller den gamla skrivaren.

[Beslut]

Mötet beslutar

att godkänna motionen "Inköp ny inkjet skrivare".

Övriga frågor
Simon Björklund frågar Johan Karlsson om framtida radioamatörkurser. Johan
Karlsson varar  med att  han har  inget  plannerat,  men att  två  personer  har
nydligen visat intresse. Om fler tar kontakt kan det hända
att det startar en ny instans.

Mötet ficken en fråga om lasern och dess underhåll. Simon Björklund säger att
det finns inget plannerat. Det påpekades dock då av en deltagare i mötet att
det  inte  borde  användas  kranvatten  för  kylsning,  något  som  skulle  kunna
läggas ut till ett nyckeljobb.

Johan Karlsson föreslår att vi skulle kunna ge en kurs för de som är intresserade
av laserprintern. Dock påpekar Erik Almbratt att den är i rätt så dårligt skick
och att det behövs motioneras för förbättringar. Simon Björklund yrkar för att vi
stänger  mötet  och  fortsätter  med  diskussionen  därefter.  Mötesordförande
Anton Lööf lägger till att vi inte får arrangera något i lokal.

Mötets avslutande
Mötet avslutades 18:35:05 av mötesordförande Anton Lööf.
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